佛教中華康山學校 8o周年校慶





Buddhist Chung Wah Kornhill Primary School

"The 80th Anniversary of Buddhist Chung Wah Kornhill Primary School"

Parent-child Colouring and Creative Drawing Competition (2024)

主題及詳情:

- 1. 參賽者需以「佛教中華康山學校創校 80 周年」為主題,完成提供的參賽表格,除填色外,另可附加任何平面創意設計(例如:插書設計/標語等)以發揮無限的創意及想像力;
- 2. 参賽者必須把個人資料以正楷填寫在作品本頁的資料表格內;
- 3. 每名參賽者只限遞交一份參賽作品,否則會被取消資格;
- 4. 主辦機構有權使用或修改參賽作品(部分或全部)作傳閱、宣傳、印刷或公開展覽而毋須獲得參賽者的同意;
- 5. 参賽結果以評審團之最後決定為準,參賽者不得異議。

獎項及獎品:

各組均設冠一名、亞軍兩名、季軍三名,各獲獎盃一座;優異獎二十名,獲獎牌一個;創意獎三十名,獲禮品一份。

Details:

- 1. Participants need to complete the provided entry form with the theme of "The 80th Anniversary of Buddhist Chung Wah Kornhill Primary School". In addition to colouring, you can also add any graphic creative design (such as illustration design/slogan, etc.) to unleash their unlimited creativity and imagination.
- 2. Participants must fill in your personal information in block letters at the bottom of this page.
- 3. Each participant can only submit one entry, otherwise he or she will be disqualified.
- 4. The organiser has the right to use or modify the entries (in part or in whole) for circulation, promotion, printing or public exhibition without any prior consent of the participants.
- 5. The results of the competition are subject to the final decision of the judging panel.

Awards:

Each group has one champion, two first runner-up, and three second third runner-up. Each of whom will receive a trophy. 20 winners of the Merit Award will receive a medal. 30 winners of the Most Creative Award will receive a gift set.

Kindergarten's name: 幼稚園名稱:			Name of Parent/Guardian: 家長/監護人姓名:	Phone number: 手提電話號碼:	
Name of child:			E-mail:		
學生姓名(正楷):			電郵:		
Class : K1 / K2 / K3	Age :	Gender: M/F	Entrants no. (to be filled in by the organisers)		
級別:K1 / K2 / K3	年龄:	性別: 男/女	参賽編號(由大會填寫):		